



الجمعية الوطنية الكبرى في تركيا الجمعية البرلمانية الآسيوية



أنقرة، 2021/09/16

الموضوع: رسالة دعوة للاجتماع الثاني للمكتب وفريق العمل المعني بالوثائق التنظيمية للجمعية البرلمانية الآسيوية

حضرة المعالي،

باسم الجمعية الوطنية الكبرى في تركيا، والجمعية البرلمانية الآسيوية، إنه لمن دواعي سروري أن أتقدم بدعوة ودية إليكم للمشاركة شخصياً في الاجتماع الثاني للمكتب وفريق العمل المعني بالوثائق التنظيمية، اللذين سيعقدان في أورغوب، نفسهم من 11 تشرين الأول/أكتوبر إلى 14 تشرين الأول/أكتوبر 2021.

وسيقدم البرلمان المضيف الضيافة (الإقامة، ووجبات الطعام، والنقل المحلي) إلى مندوبين رسميين اثنين بالإضافة إلى شخص من المكتب وأعضاء فريق العمل التاليين:

دولة فلسطين، ومملكة كمبوديا، ودولة الكويت

من 11 تشرين الأول/أكتوبر إلى 14 تشرين الأول/أكتوبر 2021 (ثلاث ليالي).

ويمكن الاطلاع على الوثائق ذات الصلة بالاجتماع الثاني للمكتب، وفريق العمل المعني بالوثائق التنظيمية على الموقع الإلكتروني للجمعية البرلمانية الآسيوية: www.asianparliament.org

وسيتم إرسال مشروع جدول الأعمال، ووثائق أخرى قريباً، وسنكون ممتنين إذا يمكنكم إبلاغ البرلمان المضيف، والأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية حول تشكيل وفدكم في أقرب وقت ممكن، في موعد أقصاه 04 تشرين الأول/أكتوبر 2021.



وسيكون لشرف عظيم، إذا يمكنكم المشاركة مع وفدكم في الاجتماع الثاني للمكتب وفريق العمل المعني بالوثائق التنظيمية في أورغوب، نفسهير.

وتفضلوا بقبول أسمي آيات التقدير، وتحياتي الشخصية.

أسومان أردوغان

رئيسة الوفد التركي في الجمعية البرلمانية الآسيوية

الجمعية الوطنية الكبرى في تركيا أنقرة/تركيا الهاتف: +90 312 4206757 الفاكس: +90 312 4206756





GRAND NATIONAL ASSEMBLY OF TURKEY
ASIAN PARLIAMENTARY ASSEMBLY



Ankara, 16/ 09 /2021

Subject : Invitation letter for the APA 2nd Bureau Meeting and the Working Group on Statutory Documents

Dear Excellency,

On behalf of the Grand National Assembly of Turkey and the Asian Parliamentary Assembly (APA), it is a great honor and pleasure for me to extend a cordial invitation to yourselves to personally participate in the 2nd Bureau Meeting and the Working Group on Statutory Documents, which will be held in Ürgüp, Nevşehir from 11 October 2021 to 14 October 2021.

The Host Parliament will offer hospitality (accommodation, meals and local transportation) to two official delegates plus one from the Bureau Members and the following Working Group Members :

State of Palestine, Kingdom of Cambodia and State of Kuwait

between 11 October 2021 to 14 October 2021 (three nights).

The relevant documentation of the 2nd Bureau Meeting and Working Group on Statutory Documents could be consulted at the APA website: www.asianparliament.org.

The Draft Agenda and other documents will be forwarded soon and it would be greatly appreciated if you could inform the Host Parliament and the APA Secretariat on the composition of your delegation at the earliest convenient time but no later than 4 October 2021.

It would be a great honor, if you could participate with your delegation in the 2nd Bureau Meeting and the Working Group on Statutory Documents in Ürgüp, Nevşehir.

Please accept, the assurances of my highest consideration and personal regards.

Asuman ERDOĞAN
Head of the APA Turkish Delegation